

--خبر صحفي--

تعاون مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية مع الهلال الأحمر فى فعالية " فرحة العيد "



دبي ، الإمارات العربية المتحدة، ١٨ يوليو ٢٠١٧: تماشياً مع توجيهات الدولة السامية لعام الخير وتدشيناً ليوم العمل الإنسانى لإحياء ذكرى الشيخ زايد،رحمة الله،أقامت مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية (دانز)،المزود الرسمي لخدمات الملاحة الجوية لكل من دبي والامارات الشمالية، فعالية "فرحة العيد" بالتعاون مع الهلال الاحمر الإماراتي وجمعية روافد وذلك فى محلات رد تاج بالمركز العربي.

شملت الفعالية شراء كسوة العيد من ملابس واحتياجات لأطفال الأسر المتعففة والتي تراوحت اعمارهم من ٢ إلى ١٣ سنة، حيث قام متطوعوا المؤسسة بالتسوق معهم ومساعدتهم في اختيار ملابس العيد الجديدة.

هذا وأعرب سعادة محمد عبد الله اهلي، المدير العام لهيئة دبي للطيران المدني والرئيس التنفيذي لمؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية قائلاً: " تماشياً مع توجيهات صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان، رئيس الدولة، وبعبء أبناء زايد الخير وبناءً على إرشادات سمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم، نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم إمارة دبي، عن "عام الخير"، يسعى فريق مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية بدعم المبادرات الانسانية من خلال التعاون مع الجهات الخيرية داخل الدولة. وتأتى فعالية "فرحة العيد" كأحدى مبادرات المؤسسة الخيرية لهذا العام والتي تهدف الى إدخال السعادة إلى قلوب العديد من الاطفال مع اقتراب عيد الفطر".

تعد مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية (دانز) المزود الوحيد لخدمات الملاحة الجوية الذي يقوم بإدارة المجال الجوي لكل من دبي والإمارات الشمالية. كما تقدم المؤسسة خدمات الملاحة الجوية إلى سلطات المطارات والعديد من شركات الطيران المرموقة، بما في ذلك مطار دبي الدولي الذي يعد المطار الأكثر استخداماً في العالم من حيث أعداد المسافرين الدوليين.

--النهاية--



--Press Release--

Dubai Air Navigation Services (dans) partners with Emirates Red Crescent for the “Joy of Eid” Event

Dubai, United Arab Emirates, 18th July 2017: In accordance with the guidelines of the UAE rulers on the “Year of Giving” and in commemoration of the UAE Humanitarian day held in memory of HRH Sheikh Zayed (may Allah have mercy on his soul), Dubai Air Navigation Services (dans), the air navigation services provider for Dubai and the Northern Emirates, held the “Joy of Eid” event in partnership with the Emirates Red Crescent and Rawafed at Red tag stores in Arabian Center.

Through the support of volunteers from the organisation, the “Joy of Eid event” aimed at providing clothes and other in-kind requirements for underprivileged children, whose age categories spanned from 2 to 13 years. The volunteers helped the children select the clothes they prefer for the upcoming Eid Al fitr celebrations, so that they have new attire for the festivities.

In light of the event, H.E. Mohammed A. Ahli, the Director General of Dubai Civil Aviation Authority (DCAA) and the CEO of Dubai Air Navigation Services (dans) stated: “ In accordance with the guidelines of HRH Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan, the UAE President, and based on the kindness of Zayed’s children as well as based on the guidance of HRH Sheikh Mohammed Bin Rashid Al Maktoum, UAE Vice President, Prime Minister and Ruler of Dubai, on the actions of the “ Year of Giving”, Dubai Air Navigation Services strives to continuously support humanitarian initiatives through collaborating and building partnerships with charitable organisations in the UAE. The organisation’s collaboration at the “Joy of Eid event” is one of several initiatives planned for the Year of Giving, which aimed at bringing joy and happiness to as many children as possible as Eid Al Fitr approaches”.

Dubai Air Navigation services (dans) is the air navigation services provider that manages the Dubai and Northern Emirates airspace. dans also provides air navigation services for airport authorities and numerous prestigious airlines, including the World’s busiest airport in terms of international passenger numbers-Dubai International Airport(DXB).

--END--